
ZÁPISNICA  

ZO ZASADNUTIA KOMISIE ŠKOLSTVA A MLÁDEŽE PRI MSZ V TRENČÍNE 

KONANÉHO DŇA 06. 05. 2025 

Forma stretnutia: prezenčne Mestský úrad Trenčín 

Prítomní:   Bc. Mária Machová – predsedníčka komisie 

Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA – odborník 

    Patrik Žák, B.S.B.A. – poslanec MsZ 

Mgr. Miriam Mičudová – odborník 

Ing. Ľubica Horňáčková – garant komisie 

Mgr. Helena Janasová – garant komisie 

Hostia: Ing. Rastislav Masaryk – riaditeľ ŠZTN 

PaedDr. Monika Rózsová, PhD. – riaditeľka Základná škola, Na 

dolinách 27, Trenčín  

Program: 

1. Privítanie, otvorenie, schválenie programu  

2. Návrh na výpožičku nehnuteľností vo vlastníctve mesta Trenčín v zmysle § 

9aa ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. v z. n. p. pre Školské zariadenia 

mesta Trenčín – Materskú školu, Na dolinách 27, Trenčín 

3. Návrh na prenájom nehnuteľností vo vlastníctve mesta Trenčín v zmysle § 9aa 

ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. v z. n. p., pre Wow club, o. z.  a na 

zmenu uznesenia MsZ v Trenčíne č. 673 zo dňa 27. 06. 2024 

4. Žiadosť o vyjadrenie k zriadeniu Výdajnej školskej jedálne ako súčasti 

Súkromnej materskej školy Montessori, Janka Kráľa 19, Trenčín 

5. Žiadosť o súhlas k zriadeniu Výdajnej školskej jedálne ako súčasti Súkromnej 

materskej školy, Staničná 1985/9B, Trenčín 

6. Záverečný účet mesta Trenčín za rok 2024 

7. Návrh úpravy školských poplatkov od 1. 9. 2025 

8. Rôzne 

9. Uznesenie, záver 



1. PRIVÍTANIE, OTVORENIE A SCHVÁLENIE PROGRAMU 

Rokovanie komisie otvorila predsedníčka komisie Bc. Mária Machová, privítala členov 

komisie a prítomných hostí. Skonštatovala, že komisia školstva a mládeže je 

uznášaniaschopná a následne oboznámila prítomných s programom.  

Hlasovanie za program: 

Za: 4 (Bc. Mária Machová;  Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA; Mgr. Miriam Mičudová; 

Patrik Žák, B.S.B.A.) 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Komisia školstva a mládeže schvaľuje program rokovania. 

2. Návrh na výpožičku nehnuteľností vo vlastníctve mesta Trenčín v zmysle § 

9aa ods.  2 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. v z. n. p. pre Školské zariadenia mesta 

Trenčín – Materskú školu, Na dolinách 27, Trenčín 

PaedDr. Monika Rózsová, PhD., riaditeľka ZŠ, Na dolinách 27, Trenčín predložila 

návrh na výpožičku nehnuteľností vo vlastníctve mesta Trenčín v zmysle § 9aa ods. 2 

písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. v z. n. p. pre Školské zariadenia mesta Trenčín – 

Materskú školu, Na dolinách 27, Trenčín. 

Zmluvu o výpožičke navrhuje ZŠ uzatvoriť za účelom efektívnejšieho využívania 

majetku, ktorý je v súčasnej dobe v rámci predmetu dočasne prebytočný, resp. 

nevyužívaný. Predpoklad dočasnej prebytočnosti je stanovený do dátumu 30. 6. 2028 

z nasledujúcich dôvodov: 

- pre nadchádzajúci školský rok 2025/2026 škola zaznamenala enormný 

záujem žiakov do prvého ročníka. Bolo zapísaných 75 žiakov, čiže ZŠ otvára 

tri triedy prvého ročníka. Podľa  zistených informácii je počet päťročných 

detí, ktoré navštevujú povinné predprimárne vzdelávanie v MŠ, Na dolinách 

27 rovnako vysoký, 

- lokalita „Zámostie“ v súčasnej dobe zaznamenáva veľký nárast domovej a 

bytovej výstavby, s čím súvisí aj dopyt rodičov o umiestnenie detí do školy 

a to nielen do prvého ročníka, ale aj do ostatných ročníkov. V 

priebehu školského roka 2024/2025 bolo do iných ročníkov prijatých 17 

žiakov z dôvodu prisťahovania, 

- v školskom roku 2025/2026 bude v základnej škole na prvom stupni 10 tried, 

na druhom stupni rovnako 10 tried. S prevádzkou školy súvisí aj školský klub 



detí (ŠKD), ktorý pri zvyšujúcom sa počte detí bude potrebovať ďalšie 

priestory,  

- aj napriek nie priaznivému demografickému vývoju situácia v „Zámostí“ má 

stúpajúcu tendenciu, čo sa týka počtu školopovinných detí. Z vyššie 

uvedených bodov vyplýva, že v najbližších troch rokoch sa počet žiakov 

a tried v ZŠ bude zvyšovať a úlohou školy je zabezpečiť vhodné priestory 

na povinné vzdelávanie pre svojich žiakov. Z tohto dôvodu majetok ZŠ, ktorý 

v súčasnej využíva MŠ už nebude pre ZŠ prebytočný,  

- podľa aktuálne platných predpisov je v škole v súčasnosti na daný počet 

žiakov nepostačujúci počet WC. Vzhľadom na to, že škola je kultúrna 

pamiatka, ďalšie WC by sa mohli urobiť len v existujúcich triedach alebo 

kabinetoch, ktoré by potom chýbali na výučbu a prípravu učiteľov 

na vyučovanie. 

Kým nastane situácia, že sa prebytočný majetok ZŠ vráti (navrhovaný termín 

30.6.2028), ZŠ žiada o refundáciu prevádzkových nákladov (vykurovanie, 

elektrika, voda). Refundáciu nákladov upravia samostatnou zmluvou, v súlade 

so zákonom. Vzhľadom k tomu, že by sa jednalo o výpožičku priestorov, nájom 

za priestor zostane naďalej bezodplatný. 

Diskusia: Ing. Rastislav Masaryk – riaditeľ ŠZTN mal k materiálu výhrady a vyjadril sa, 

že je prekvapený, že sa takýto materiál a v takom znení objavil na rokovaní komisie. 

Bc. Mária Machová predpokladala, že tieto veci sú už na obidvoch stranách 

vykomunikované, inak by ich zaradila do rôzneho na prerokovanie. 

Ing. Rastislav Masaryk zásadne nesúhlasil s predloženým materiálom, zdôraznil, že 

pani Rózsová ho navštívila iba na pár minút a poznamenal, že už v minulosti prebehlo 

stretnutie s Mgr. Annou Plachkou, bývalou riaditeľkou ZŠ, Na dolinách a predstaviteľmi 

mesta, záverom ktorého bolo, že MŠ má zostať v daných priestoroch zachovaná. 

Podľa novej zmluvy by už mala MŠ v priestoroch ZŠ v roku 2028 prestať existovať 

a prečo by sa malo meniť niečo fungujúce, kde ani základná škola nie je škodná. Ing. 

Masaryk nevidí dôvod, aby od 1. 9. 2025 MŠ refundovala náklady za energie, keď 

v rozpočte na rok 2025 už tieto energie zarátané sú (jednalo by sa o duplicitu). Ak by 

sa to malo udiať súhlasia s náhradou energií od roku 2026. Ing. Masaryk sa vyjadril, 

že zmluva o výpožičke mala byť už dávno podpísaná, ale to, že nie je uzatvorená, nie 

je otázka na neho. Ďalej uviedol, že krivka pôrodnosti klesá a spochybnil zvyšujúci sa 

počet žiakov v triedach. Odporučil ZŠ, aby deti z kapacitných dôvodov umiestňovali na 

iných školách, ktoré kapacity majú. Ing. Masaryk odmieta dátum na dobu určitú do 

30.06. 2028 a navrhuje dobu neurčitú. Ing. Masaryk poznamenal, že škola nemá 

naplnené triedy do zákonom stanoveného počtu žiakov a mala by hľadať rezervy tam. 



Patrik Žák, B.S.B.A. – sa vyjadril, že tu nastáva absurdná situácia, nakoľko každá 

organizácia si oprávnene zastáva svoje záujmy a mesto je zriaďovateľom obidvoch 

subjektov a je v jeho záujme nájsť to najlepšie riešenie. Preto podal návrh o odloženie 

daného bodu a zvolanie výnimočného pracovného stretnutia k danému problému 

(zástupcovia zariadení, rada školy, prednosta mestského úradu, poslanci za mestskú 

štvrť, vedúca odboru školstva). 

Ing. Ľubica Horňáčková sa vyjadrila, že táto situácia sa nemá chápať ako boj medzi 

základnou a materskou školou, ale snaha vyriešiť danú situáciu k obojstrannej 

spokojnosti. K danému problému už boli na danom mieste dve stretnutia, na ktorých 

bola vedúca útvaru školstva účastná. Je realitou, že výstavba v danej lokalite rastie 

a rodičia budú mať záujem umiestniť deti v danej škole. A tak, ako pribúda počet detí 

v základnej škole, tak bude pribúdať počet detí aj v materskej škole. Od roku 2019 do 

roku 2024 narástol počet detí o 163 a v školskom roku 2025/2026 sa počet žiakov 

navýši predbežne o cca 40 žiakov. Ak by sa vydal zákaz prijímať do základnej školy 

deti z danej oblasti, alebo aj z iných oblastí mohlo by sa to považovať za diskrimináciu 

a druhá vec žiaci sú pre školy peniaze, nakoľko školy sú financované podľa normatívu 

na žiaka.  

Ing. Ľubica Horňáčková uviedla, že v rozpočte základnej školy nikde nie sú špecificky 

vyčlenené peniaze na energie pre materskú školu, zároveň však poznamenala, že čo 

sa týka financií, mesto sa príkladne stará o školy, a v prípade nepostačujúcich 

finančných prostriedkov v rámci preneseného výkonu štátnej správy, mesto 

v opodstatnených prípadoch školy dofinancováva. 

Od 1. januára 2025 nastala zmena financovania MŠ zo štátu a materské školy majú 

na prevádzku vo svojich rozpočtoch peniaze pridelené v rámci normatívu na žiaka, tak 

prečo nešetriť peniaze mesta, ktoré sa môžu použiť na iný účel. 

Oprávnená otázka vyvstáva zo situácie, že keď sa uzatvorí zmluva na dobu neurčitú, 

či sa bude chcieť daným stavom (pribúdanie žiakov, nedostatok priestorov, 

nevyhovujúce podmienky pre MŠ) ďalej niekto zaoberať. Bude uzatvorený problém 

a nikto už nebude chcieť hľadať riešenie.  

PaedDr. Monika Rózsová, PhD. sa poďakovala Ing. Masarykovi za stretnutie, ktoré 

trvalo viac ako 30 min. a taktiež vyjadrila názor, že daný stav neberie ako konflikt, ale 

hľadanie riešenia. Je rada, že je obojstranná zhoda na uzavretí zmluvy o výpožičke, 

nakoľko sa jedná aj o bezpečnosť detí a zamestnancov. V priestoroch školy, v ktorej 

je ona riaditeľkou,  sa nachádza iný objekt, s ktorým škola nemá uzatvorené právne 

vzťahy. 

Pani riaditeľka potvrdila, že prisťahovalectvo sa odrazilo na počte žiakov. Počet žiakov 

sa zvyšuje a nevidí dôvod prečo by žiaci nemali chodiť do školy vo svojej blízkosti. 



Žiaci sa majú učiť samostatnosti. Pripomenula mestom realizovaný projekt mobility, 

ktorý týmto stráca význam, ak by rodičia vozili deti na opačný koniec mesta. 

Ing. Masaryk poznamenal, že škola nemá naplnené triedy do zákonom stanoveného 

počtu žiakov a mala by hľadať rezervy tam. 

Pani riaditeľka vysvetlila Ing. Masarykovi situáciu ohľadom počtu žiakov v triedach. 

V základnej škole nie je možné dopĺňať počty žiakov žiakmi z iných tried (nemôže 

žiakmi prvého ročníka doplniť  žiakov tretieho ročníka).  Pani riaditeľka nemá problém 

umiestniť žiakov, ktorí sa prisťahujú do vyšších ročníkov (v školskom roku 2024/2025 

ich bolo 17), problém nastáva so žiakmi 1. ročníkov a počtom tried. V školskom roku 

2025/2026 bude základná škola otvárať 3 prvácke triedy a zo školy odchádza iba 1 

trieda deviatakov.  

Patrik Žák, B.S.B.A. dovysvetlil, že tam sa jedná o rozdiel medzi odchádzajúcim 

počtom deviatackých tried a prichádzajúcim počtom prváckych tried, ktorý narastá. 

Mgr. Miriam Mičudová položila otázku ohľadom buniek v Detskom mestečku, či nie je 

možná rekonštrukcia daného objektu na MŠ. Pri nedávnej návšteve objektov situáciu 

chápala tak, že MŠ je v daných priestoroch ZŠ len dočasne, keďže aj vonkajšie 

priestory sú pre MŠ dosť nevyhovujúce. Detské mestečko je kultúrna pamiatka, ktorá 

nie je vo vlastníctve mesta Trenčín a treba zistiť všetky možnosti podmienok využitia 

daného priestoru. 

Ing. Rastislav Masaryk – škola pri zostavovaní rozpočtu si už započítava výdavky 

na energie pre celú školu, takže na rok 2025 už finančné prostriedky na energie už 

narozpočtované majú. 

Ing. Ľubica Horňáčková – uviedla, že v normatíve na dieťa MŠ sú započítané aj 

finančné prostriedky na prevádzkové náklady vrátane energií.  

Nastala jednoznačná zhoda na zvolaní výnimočného pracovného stretnutia, kde budú 

jasne definované ďalšie kroky týkajúce sa fungovania základnej a materskej školy 

Na dolinách. 

Hlasovanie za odloženie bodu: 

Za: 4 (Bc. Mária Machová;  Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA; Mgr. Miriam Mičudová; 

Patrik Žák, B.S.B.A.) 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Komisia školstva a mládeže odporúča odložiť bod č. 2 - Návrh na výpožičku 

nehnuteľností vo vlastníctve mesta Trenčín v zmysle § 9aa ods.  2 písm. e) 

zákona č. 138/1991 Zb. v z. n. p. pre Školské zariadenia mesta Trenčín – Materskú 

školu, Na dolinách 27, Trenčín 



3. Návrh na prenájom nehnuteľností vo vlastníctve mesta Trenčín v zmysle § 

9aa ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. v z. n. p., pre Wow club, o. z. 

a na zmenu uznesenia MsZ v Trenčíne č. 673 zo dňa 27. 06. 2024 

PaedDr. Monika Rózsová, PhD., riaditeľka ZŠ, Na dolinách 27, Trenčín predložila 

návrh na výpožičku nehnuteľností vo vlastníctve mesta Trenčín. 

Základná škola, Na dolinách 27, Trenčín má v súčasnosti uzatvorenú 

so spoločnosťou MISHEVA, s. r. o. Zmluvu č. 23/2024 o nájme nebytových priestorov 

a Zmluvu č. 22/2024 o prevádzkových nákladoch. Spoločnosť MISHEVA od 1. 9. 

2025 mení svoj názov na WOW club, o. z., z uvedeného dôvodu žiadajú o súhlas 

k uzatvoreniu novej zmluvy. 

V zmysle § 9 ods. 1 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v z. n. p. 

a v spojení so Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Trenčín, 

spôsob prenechania nehnuteľného majetku – nebytových priestorov učební 

nachádzajúcich sa v budove Základnej školy, Na dolinách 27, Trenčín,  zapísaných 

na LV č. 1, parc. č. 1092 ako vlastník mesto Trenčín v podiele 1/1-ina, do nájmu  

pre Wow club, o. z. IČO: 56319215, za účelom poskytovania záujmového 

vzdelávania (anglický jazyk) v zmysle zákona 245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní 

(školský zákon) v znení neskorších predpisov za cenu nájmu vo výške 6,00 €/m2 

podlahovej plochy učebne ročne na dobu neurčitú od 1. 9. 2025  

Hlasovanie: 

Za: 4 (Bc. Mária Machová;  Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA; Mgr. Miriam Mičudová; 

Patrik Žák, B.S.B.A.) 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Komisia školstva a mládeže odporúča schváliť Návrh na prenájom 

nehnuteľností vo vlastníctve mesta Trenčín v zmysle § 9aa ods. 2 písm. e) 

zákona č. 138/1991 Zb. v z. n. p., pre Wow club, o. z.   a na zmenu uznesenia MsZ 

v Trenčíne č. 673 zo dňa 27. 06. 2024 

4. Žiadosť o vyjadrenie k zriadeniu Výdajnej školskej jedálne ako súčasti 

Súkromnej materskej školy Montessori, Janka Kráľa 19, Trenčín 

Ing. Ľubica Horňáčková predložila žiadosť o vyjadrenie k zriadeniu Výdajnej školskej 

jedálne ako súčasti Súkromnej materskej školy Montessori, Janka Kráľa 19, Trenčín.  

Montessori Trenčín, o. z., Martina Rázusa 5, Trenčín ako zriaďovateľ Súkromnej 

materskej školy Montessori, Janka Kráľa 16,  911 01 Trenčín sa obrátilo na mesto 



Trenčín so žiadosťou o súhlas k zriadeniu Výdajnej školskej jedálne ako súčasti 

Súkromnej materskej školy Montessori, Janka Kráľa 16, Trenčín a súhlas k zriadeniu 

Výdajnej školskej jedálne pri Elokovanom pracovisku Súkromnej materskej školy 

Montessori, Pod Sokolice 1/B, Trenčín a ich následnému zaradeniu do Siete škôl 

a školských zariadení Slovenskej republiky. 

Obec/mesto môže poskytnúť finančné prostriedky z DPFO na stravovanie detí iba 

zriaďovateľovi výdajnej školskej jedálne, školskej jedálne alebo stravovaciemu 

zariadeniu, ktoré je zaradené v Sieti škôl a školských zariadení SR.  

Súhlasné stanovisko k zriadeniu Súkromnej materskej školy Montessori, Janka 

Kráľa 16, Trenčín a súhlas k zriadeniu Elokovaného pracoviska Súkromnej materskej 

školy Montessori, Pod Sokolice 1/B, Trenčín vydalo mesto Trenčín na rokovaní 

Mestského zastupiteľstva dňa 26. 2. 2025. 

Hlasovanie: 

Za: 4 (Bc. Mária Machová;  Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA; Mgr. Miriam Mičudová; 

Patrik Žák, B.S.B.A.) 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Komisia školstva a mládeže odporúča schváliť Žiadosť o vyjadrenie 

k zriadeniu Výdajnej školskej jedálne ako súčasti Súkromnej materskej školy 

Montessori, Janka Kráľa 19, Trenčín 

5. Žiadosť o súhlas k zriadeniu Výdajnej školskej jedálne ako súčasti 

Súkromnej materskej školy, Staničná 1985/9B, Trenčín 

Ing. Ľubica Horňáčková predložila žiadosť o súhlas k zriadeniu Výdajnej školskej 

jedálne ako súčasti Súkromnej materskej školy, Staničná 1985/9B, Trenčín  

JJ Recycling, spol. s r. o., Za humnami 269/3, Trenčín ako zriaďovateľ Súkromnej 

materskej školy, Staničná 1985/9B, 911 05 Trenčín (Gombík) sa obrátilo na mesto 

Trenčín so žiadosťou o súhlas k zriadeniu Výdajnej školskej jedálne ako súčasti 

Súkromnej materskej školy, Staničná 1985/9B, Trenčín (Gombík) a následnému 

zaradeniu do Siete škôl a školských zariadení Slovenskej republiky. 

Výdajná školská jedáleň pri uvedenej materskej škole bude zriadená v priestoroch 

danej materskej školy. Predpokladaný počet stravníkov je 30.  



Obec/mesto môže poskytnúť finančné prostriedky z DPFO na stravovanie detí iba 

zriaďovateľovi výdajnej školskej jedálne, školskej jedálne alebo stravovaciemu 

zariadeniu, ktoré je zaradené v Sieti škôl a školských zariadení SR.  

Súhlasné stanovisko k zriadeniu Súkromnej materskej školy, Staničná 1985/9B, 

Trenčín (Gombík) vydalo mesto Trenčín na rokovaní Mestského zastupiteľstva dňa 26. 

9. 2023. 

Hlasovanie: 

Za: 4 (Bc. Mária Machová;  Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA; Mgr. Miriam Mičudová; 

Patrik Žák, B.S.B.A.) 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Komisia školstva a mládeže odporúča schváliť  Žiadosť o súhlas k zriadeniu 

Výdajnej školskej jedálne ako súčasti Súkromnej materskej školy, Staničná 

1985/9B, Trenčín  

6. Záverečný účet mesta Trenčín za rok 2024 

Komisia školstva a mládeže prerokovala Záverečný účet mesta Trenčín za rok 2024.  

Diskusia: Patrik Žák, B.S.B.A položil otázku týkajúcu sa normatívneho rozpočtu zo 

štátu pre MŠ. Ing. Masaryk informoval komisiu, že rozpočet je nepostačujúci oproti 

rozpočtu mesta, ktorý sa tvoril minulý rok. Iba 3 materské školy majú dostačujúci 

rozpočet.  

Hlasovanie: 

Za: 4 (Bc. Mária Machová;  Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA; Mgr. Miriam Mičudová; 

Patrik Žák, B.S.B.A.) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Komisia školstva a mládeže odporúča MsZ v Trenčíne schváliť Záverečný účet 

mesta Trenčín za rok 2024. 

7. Návrh úpravy školských poplatkov od 1.9. 2025 

Ing. Ľubica Horňáčková predložila návrh úpravy školských poplatkov od 1. 9. 2025 

spolu s vyjadreniami PaedDr. Lenky Sijkovej Sopoligovej, riaditeľky ZUŠ K. Pádivého 

a Mgr. Jaroslavy Kašičkovej Depešovej, riaditeľky CVČ. Školské poplatky sa plánujú 

od 1. 9. 2025 zvýšiť o predpokladanú mieru inflácie 5 %.  



Komisia školstva a mládeže prerokovala návrh úpravy školských poplatkov od 1.9. 

2025, s návrhom súhlasí, avšak nesúhlasí so zvýšením školských poplatkov v ZUŠ 

a CVČ vzhľadom k tomu, že sa jedná o voľnočasové aktivity. 

Hlasovanie: 

Za: 4 (Bc. Mária Machová;  Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA; Mgr. Miriam Mičudová; 

Patrik Žák, B.S.B.A.) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Komisia školstva a mládeže súhlasí s návrhom úpravy školských poplatkov od 

1. 9. 2025 bez zvýšenia poplatkov v ZUŠ a CVČ . 

8. Rôzne  

Bc. Mária Machová sa informovala o stave schválených projektov a stave nápravy 

školského stravovania v Základnej škole, Hodžova 37. 

V rámci procesu dotačného programu mesta Trenčín prebieha podpisovanie zmlúv 

s predkladateľmi vybraných projektov. 

Školské stravovanie v ZŠ Hodžova je v riešení. V dohľadnej dobe sa uskutoční 

spoločné stretnutie dotknutých osôb na mestskom úrade ohľadom ďalšieho postupu 

pri odstraňovaní nedostatkov zistených ŠZD – RÚVZ Trenčín. 

Ing. Ľubica Horňáčková informovala o vyhlásených výberových konaniach 

na riaditeľov škôl (ZŠ Kubranská, MŠ Švermova, MŠ Na dolinách). 

Ing. Ľubica Horňáčková predniesla požiadavku súkromných škôl, aby sa aj žiaci 

súkromných škôl a školských zariadení mohli uchádzať o ocenenie – Detská osobnosť 

mesta Trenčín. Členovia KŠaM prejavili pozitívny postoj a vyjadrili názor, že je 

spravodlivé, aby aj žiaci súkromných škôl mali možnosť byť za dobré výsledky ocenení 

primátorom mesta Trenčín. 

Ing. Ľubica Horňáčková ešte prerokuje danú otázku s primátorom mesta. 

9. Uznesenie, záver 

Nakoľko program komisie bol vyčerpaný, predsedníčka komisie prítomným 

poďakovala za účasť a zasadnutie ukončila. 

Zapísala: Mgr. Helena Janasová 

V Trenčíne dňa 12. mája 2025 

Bc. Mária Machová 

predsedníčka komisie školstva a mládeže 



UZNESENIE Č. 5 /2025 

zo zasadnutia Komisie školstva a mládeže pri MsZ v Trenčíne  

konaného dňa 06. mája 2025 

Komisia školstva a mládeže pri MsZ v Trenčíne 

Schvaľuje: 

Program rokovania 

Odporúča MsZ schváliť: 

a) Návrh na prenájom nehnuteľností vo vlastníctve mesta Trenčín v zmysle § 

9aa ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. v z. n. p., pre Wow club, o. z. 

a na zmenu uznesenia MsZ v Trenčíne č. 673 zo dňa 27. 06. 2024 

b) Žiadosť o vyjadrenie k zriadeniu Výdajnej školskej jedálne ako súčasti Súkromnej 

materskej školy Montessori, Janka Kráľa 19, Trenčín 

c) Žiadosť o súhlas k zriadeniu Výdajnej školskej jedálne ako súčasti Súkromnej 

materskej školy, Staničná 1985/9B, Trenčín 

d) Záverečný účet mesta Trenčín za rok 2024 

Súhlasí: 

s návrhom úpravy školských poplatkov od 1. 9. 2025 bez zvýšenia poplatkov v ZUŠ 

a CVČ 

Ukladá: 

Zvolať pracovné stretnutie k prerokovaniu bodu č. 2 - Návrh na výpožičku 

nehnuteľností vo vlastníctve mesta Trenčín v zmysle § 9aa ods. 2 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. v z. n. p. pre Školské zariadenia mesta Trenčín – Materskú školu, 

Na dolinách 27, Trenčín 

Zodpovedný: Patrik Žák, B.S.B.A. 

Bc. Mária Machová 

predsedníčka komisie školstva a mládež 
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